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Närvarande   Frånvarande 

Christina Palm   Renato Mirkoski  
Kerstin Brykt    
Ulrika Strömberg 
Sven-Erik Landgren 
Caroline Mannfalk   
Malin Jonsson 
Maria Ludwig  
Jonas Gröndahl 
Thérèse Andersson 
Jonas Holmberg 
Elin Larsson (USS) 
 
 

1. Föregående protokoll godkändes. 
Inga kommentarer angående föregående mötesprotokoll har inkommit. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare 
Mia Ludwig utsågs till justerare. 

4. Ridskolan 
• Terminen är slut. 
• Sommarens ridläger är nu fulltecknade. 
• Man ser en viss minskning av vuxenryttare till hösten. 

5. USS 
• USS har genomfört filmkväll. 
• USS ska ha sommarkväll 15 juni.  
• USS planerar att ha en aktivitet i månaden under hösten.  
• Man ska titta på möjligheten att börja med ”Re-Ride”, ett koncept som lanserats av Svenska 

Ridsportförbundet för återvinning av ridutrustning. Det är mer permanent försäljning av 
begagnad utrustning än loppis och där den som hittar något han eller hon vill ha swishar 
valfritt belopp till USS. 

6. Ekonomi 
• Mia redogjorde i korthet för ekonomin, som visar att föreningen går med plus.  
• Tävlingen vecka 20 gick med vinst men eftersom samtliga fakturor ännu inte kommit går det 

exakta resultatet ännu inte beräkna. 

7. Hoppkommittén 
• Planerade tävlingar 2025; vecka 20, 23 och 36. 
• Premiärtävlingen på utebanan blev väldigt lyckad. 
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• Planerad ponnytävling vecka 34, söndagen den 25 augusti, med första omgången av 
Ponnyallsvenskan Div 1. 

 

8. Dressyrkommittén 
• 9 juni genomfördes en P&R med 18 starter och en tävling med 20 starter.  

9. Lagkommittén 
• Följande lag är anmälda till vårens serier: 

• Elit Ponny, slutade 3.a i serien.   
• Div 1 och 2 för ponny rids i höst. 
• Div 2 för häst rids i höst. 
• Caroline efterlyser en samsyn för lagledarna, gärna i form av ett policydokument. 

10. Anläggningskommittén  
• Den 20 maj hade delar av styrelsen möte på Åkarpsgården med Martin von Gertten, 

ordförande i tekniska nämnden. Mötet rörde bl.a. tillstånd för att anlägga en ny parkering. 
• Kommittén undersöker möjligheterna för en permanent ljudanläggning för utebanan. 

Följande punkter är sen tidigare felanmälda:  

Djup grop vid utekiosken efter VA-entreprenad i samband med stopp i avloppet i våras, 
snubbelrisk. – Kvarstår  
 

11. Kommunikationskommittén 
• Renato tittar på en ny hemsidelösning, som både är lättare att administrera, har en mer 

överblickbar visning av klickade länkar samt tillåter att uppdateringar i sociala medier syns 
även på hemsidan. 

12. Kafeteriakommittén 
• Kylkiosken stänger över sommaren. 
• Varje Swish kostar oss 1,50 kr, vilket måste beaktas vid prissättningen i kiosken inför nästa 

termin. 

13. Evenemangskommittén 
• En funktionärsfest efter den väl genomförda premiärtävlingen ska planeras. 

14. Sponsorkommittén  
• Det saknas f.n. en Sponsorkommitté. 
• Renato ska delta i ett webinar, Hållbar sponsring, Skånes ridsportförbund. 

15. Övrigt 
• Martina Lundgren söker möljliga bridrag ur stifteelser och fonder för föreningens räkning. 
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16. Beslut 
Under Falsterbo Horse Show arrarngerar Skånes ridsportförbund en säkerhetsträff, Vi beslutade 
att erbjuda en från föreningen och en från ridskolan att delta  

 

Vellinge, dag som ovan 

 

Sekreterare    Ordförande  
Kerstin Brykt    Christina Palm 

 

Justerat     
Mia Ludwig  


	1. Föregående protokoll godkändes.
	2. Dagordningen godkändes.
	3. Justerare
	4. Ridskolan
	5. USS
	6. Ekonomi
	7. Hoppkommittén
	8. Dressyrkommittén
	9. Lagkommittén
	 Följande lag är anmälda till vårens serier:
	10. Anläggningskommittén
	12. Kafeteriakommittén
	13. Evenemangskommittén
	14. Sponsorkommittén
	15. Övrigt
	16. Beslut

